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RaadsNieuws
Raad bepaalt kaders voor onderzoek

Behoefte aan duurzaam 
zwembad in Veldhoven
Eensgezindheid kenmerkte op 23 juni de raadsdis- 
cussie over de kaders voor het onderzoek naar een 
nieuw zwembad. Er is een grote behoefte aan duur
zaam zwemwater binnen de gemeentegrenzen van 
Veldhoven.

"De droom van zwemvereniging Njord is een veilige 
zwemomgeving, waar alle doelgroepen zich veilig 
en vertrouwd voelen. Met fijne loopruimtes en een 
prettige tribune voor bijvoorbeeld diplomazwem- 
men. Onze doelgroepen hebben andere eisen aan 
bijvoorbeeld afmetingen en temperaturen. We willen 
graag meedenken over een creatieve oplossing die 
financieel verantwoord is."
Arjen Buit, zwemvereniging Njord

"Wij kunnen uit de voeten met deze brede kaders", 
vond Ad van den Oever (VVD), "Als ze maar niet an
ders uit te leggen zijn dan wij ze nu lezen. We willen 

voorkomen dat er straks weer nieuwe 
discussie komt. Het is niet de bedoe
ling dat de kaders het moeilijk maken, 

ze moeten juist uitdagen tot creativi
teit. Alleen dat trekt mogelijke inves
teerders over de streep". VSA-fractie- 
leider Ab Hofman voegde toe: "We 
willen geen hakken in het zand, geen 
onwrikbare kaders, maar op weg 

naar een nieuw zwembad." 
Wethouder Piet Wijman (D66) 
is blij met deze opmerkingen:

Motie gecontroleerde 
groei Eindhoven Airport
CDA, D66, GBV, PvdA, Samenwerkend Veldhoven 
en VSA dienden een gezamenlijke motie in naar 
aanleiding van de evaluatie van de eerste fase van 
het Aldersadvies. Hierin pleitten de fracties voor 
een gecontroleerde groei van de luchthaven. VVD 
stemde tegen de motie.

In de besluitvormende raadsvergadering ontstond 
een levendig debat over economische groei versus 
de belangen van omwonenden. "Geef Eindhoven 
Airport de ruimte die het verdient", meende Daan 
de Kort (VVD). "Het vliegveld voldoet aan alle ge
stelde regels in het luchthavenbesluit, houdt reke
ning met het milieu en is van groot belang voor de 
werkgelegenheid in de regio en het vestigingskli
maat."

Herman Kootkar (Samenwerkend Veldhoven) be
nadrukte dat groei altijd nadelig is voor omwonen
den: "Er ontstaat een belasting voor de omgeving 
die niet meer acceptabel is. Daarom pleiten we voor

"Wat we ook afspreken, dat moet de juiste maatlat 
zijn voor mogelijke oplossingen. De markt laat zich 
maar één keer uitdagen."

Locatie
De locatie van het zwembad kwam tijdens de ver
gadering steeds terug, ondanks de afspraak dat dit 
nog niet aan de orde is. Inspreker Jos Blatter, voorzit
ter van het zwembadbestuur, kwam zelfs al met een 
verrassende oplossing: de plek van de huidige basis
school De Rank. GBV-leider Gerard Jonkers pleitte 
voor een plek net buiten het centrum.

Soort zwembad
GBV en D66 vroegen expliciet om het toevoegen van 
de doelgroep ouderen: "Deze doelgroep is een be
langrijke gebruiker van het zwembad." Daarbij gaat 
het vooral om het faciliteren van zwemactiviteiten 
voor ouderen. Therapeutisch zwemmen kan ook bij 
andere zwembaden in de directe omgeving. Samen
werkend Veldhoven, PvdA en CDA brachten de ver
wevenheid met sporthal en wijkcentrum in. Wethou
der Wijman kon hen geruststellen: "Nu hebben we 
deze koppeling niet gemaakt, we vragen de markt 
om met een oplossing te komen. Straks praten we 
over het totale complex".

Naar aanleiding van inspreker Blatter die ook zijn zor
gen over het huidige bad deelde, vroeg Gerard Slegers 
naar een plan B bij calamiteiten. Het huidige bad moet 
immers nog enkele jaren mee. "Dat plan B, dat heb
ben we niet", aldus wethouder Wijman, "We hebben 
nu eenmaal te maken met een risico en dat wordt in 
de loop der tijd niet kleiner. Als er een plan B was, zou 
je je kunnen afvragen of een nieuw bad wel nodig is."

I

Raad wil zwemwater in Veldhoven behouden

gecontroleerde groei". Meerdere malen vroegen de 
fracties - tevergeefs - de VVD om toch in te stem
men, zodat het voorstel met unanimiteit naar de Al- 
derstafel zou kunnen. De motie werd aangenomen 
zonder de steun van de fractie VVD.

Geen nieuwe instroom in beschut werk
Geen nieuwe instroom toestaan in beschut werk 
(bij sociaal werkbedrijf) maar arrangementen ma
ken waarbij deze mensen anders 'kunnen mee
doen' in onze samenleving; dit voorstel kan op 
goedkeuring van de raad rekenen.

Wethouder Mariënne van Dongen (GBV) beant
woordde de vragen over het voorstel. "Het gaat 
hier om mensen die blijvend begeleiding nodig heb-

ben en geen regulier werk kunnen doen. Beschut 
werk brengt hoge kosten met zich mee. Belangrijk 
is ook dat we deze mensen niet beoordelen op hun 
'loonwaarde' maar samen met partners kijken hoe 
ze maatschappelijk kunnen meedoen. We kiezen 
ervoor om mensen te verleiden tot maatschappe
lijke activiteiten voor een zinvolle dagbesteding, dat 
werkt beter dan verplichten." Dit agendapunt gaat 
als hamerstuk naar de raadsvergadering van 14 juli.

gemeenteVeldhoven
Op 23 juni vergaderde de raad over de uitgangspunten 
voor het onderzoek naar een (nieuw) zwembad in Veld
hoven. Zes van de zeven fracties dienden een motie in 
voor gecontroleerde groei van Eindhoven Airport. Tot 
slot nam de raad afscheid van PvdA-fractievoorzitter 
Robert Tops. Met 'Raadsnieuws' heeft de gemeente
raad van Veldhoven een eigen medium. De artikelen 
bevatten geen letterlijk verslag, maar een impressie van 
de raadsvergadering. Ze zijn geschreven door een onaf
hankelijk journalist in opdracht van de gemeente.

Op 14 juli beslist de raad over de kaders voor het 
onderzoek naar het zwembad. Met deze uitgangs
punten kunnen de gebruikers- en marktconsultatie 
starten.

"Den Ekkerman is ons zwembad, van onze gemeen
schap. Voor al onze doelgroepen - van baby tot be
jaard - willen we een weloverwogen besluit over de 
toekomst van het bad. De bomen groeien niet meer 
tot aan de hemel, ook niet in Veldhoven. Daarom 
snappen we dat private partijen een must zijn om tot 
een goed voorstel te komen. Denk daarbij ook aan 
ons personeel. We hebben de voorkeur voor een lo
catie in het centrum, gecombineerd met de sporthal 
en volwaardige horeca."
Jos Blatter, bestuursvoorzitter zwembad 
Den Ekkerman

PvdA-leider 
Robert Tops 
weg uit 
gemeenteraad
Na negen jaar raadslidmaatschap, waarvan vijf als 
fractievoorzitter, verlaat PvdA-voorman Robert Tops 
per 1 juli 2015 de gemeenteraad. Aanleiding is zijn 
nieuwe functie als mededirecteur van Cordaad, de 
nieuwe welzijnsorganisatie die ook in Veldhoven ac
tief is. Op 23 juni nam hij afscheid van de raad.

Cordaad is de fusienaam van de welzijnsorganisaties 
Stimulans en Paladijn. Tops is al enige jaren directeur 
van Paladijn en gaat vanaf 1 juli één bestuur vormen 
met de Stimulans-directeur. Een functie die voor hem 
onverenigbaar is met zijn raadswerk: "Zorg en welzijn 
zijn belangrijke elementen in het gemeentelijk beleid, 
en door de transities binnen het sociale domein wordt 
de samenwerking met Cordaad nog intensiever. Ik 
kan niet tegelijk beleid controleren en uitvoeren, die 
petten gaan niet samen".

Inzet voor Veldhoven
Burgemeester Jack Mikkers noemde zijn vertrek - 
hoewel de aanleiding eervol en integer is - een gemis: 
"We gaan je missen. Een verhalenverteller, iemand 
die vergezichten geeft. 'De stad van de arbeid' is een 
term van jou, die nog lang zal doorklinken. Je nieuwe 
rol zal niet meevallen met alle kantelingen en omsla
gen die spelen. Toch weet ik zeker dat je met volle 
overtuiging jouw talent gaat inzetten voor Veldho
ven. Op een andere manier dan nu, maar wel voor de 
mensen; de mensen voor wie jij het doet".


